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Allard Castelein (l.), Havenman van het Jaar 2024, staatssecretaris Alexandra van Huffelen en 
burgemeester Ahmed Aboutaleb. 
 
Nederland, let op uw zaak. Dat leek de dringende boodschap aan de nieuw te vormen regering 
tijdens het Havendiner in Rotterdam. Zo’n 450 betrokkenen wilden erbij zijn op dit jaardiner 
van Deltalinqs, de ondernemersvereniging van de haven. 
Voorzitter Victor van der Chijs was klip en klaar. Het hoofdlijnenakkoord vond hij ,,niet op 
alle punten realistisch, om het voorzichtig uit te drukken.” Hij noemde het ,,lichtzinnig” en 
soms zelfs ,,contra-productief.” 
De industrie wil haast maken met de verduurzaming maar voelt zich door de overheid 
afgeremd. ,,We zien productie en investeringen naar andere landen verdwijnen.” Dat komt in 
zijn ogen onder meer doordat de haven, ,,de grootste logistieke draaischijf van het land”, aan 
het vastlopen is: ,,Er wordt te weinig geïnvesteerd in wegen, vaarwegen en spoorwegen.” Ook 
in de logistiek is de arbeidsmarkt een probleem: ,,Ik hoorde dat het makkelijker is om een 
nieuwe directeur te vinden dan een vorkhef-chauffeur!” Ondertussen vlucht de industrie weg: 
,,Als we zo doorgaan, worden we steeds afhankelijker van andere landen.” 
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Victor van der Chijs (l.), Ingrid Thijssen en Jaap Smit. 



 
Wie in ieder geval géén deel gaat uitmaken van het nieuwe kabinet is Ahmed Aboutaleb. Ten 
tijde van het havendiner was hij in ieder geval niet benaderd. Op de vraag wie zijn opvolger 
zou kunnen worden als Rotterdamse burgemeester regaeerde hij: ,,Wie dúrft het? Dát is de 
vraag.” Hij benoemde de complexiteit van de stad is en de grote drugsproblemen die niet op 
het Haagse netvlies zouden staan: ,,Waarom gaan er ministers uit ons land praten in Afrika, 
soms met halve criminelen”, zei hij over asielproblematiek, ,,terwijl er nóóit een missie is 
naar de drugslanden in Latijns-Amerika?” 
VVD-corifee Annemarie Jorritsma komt evenmin in het nieuwe kabinet: ,,Ik hoor van veel 
mensen dat ze hebben geweigerd.” Het afbreukrisico lijkt groot: ,,Je moet er oud voor zijn, of 
nog maar één jaar hoeven werken!” 
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Berget Lewis kreeg iedereen uit de stoelen met het Zo! Gospel Choir. 
 
Joop Atsma maakt zich als voorzitter van de verenging van Tank Opslag Bedrijven zorgen 
over de haven van Amsterdam. Hij doelde op de groene inslag van de gemeente. ,,Het is de 
grootste energiehaven ter wereld. De vraag naar fossiele brandstof blijft tot 2060 toenemen. 
Dus als wij ermee stoppen, nemen anderen het over. 
Wie wel terugkomt in de politiek is Jeannette Baljeu. Volgens de exitpoll gaat deze Zuid-
Hollandse gedeputeerde naar het Europarlement, aangezien zij op de derde plaats stond op de 
VVD-lijst. ,,De wegtrekkende industrie moet gestopt worden.” 
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Koen Overtoom (l.), topman van de Amsterdamse haven, met Joop Atsma. 



 
VNO-NCW-voorzitter Ingrid Thijssen viel het op dat wij duurzaamheid steeds meer 
beprijzen: ,,Maar als de VS er zulke zware subsidies tegenaan gooit, dan zouden we dat hier 
toch ook moeten doen?” Staatssecretaris Alexandra van Huffelen (Digitalisering) noemde de 
VS als één van de buitenlanden waar veel van onze digitale gegevens te vinden zijn: ,,Onze 
data moeten veiliger opgeslagen.” 
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Ronald Paul en Jeannette Baljeu. 
 
Zij kwam de haventoppers toespreken, nadat Robbert Dijkgraaf haar naar voren schoof. Hij 
zou komen, maar hij vond het meer iets voor zijn D66-partijgenoot. Zij was vier jaar 
wethouder in Rotterdam en zij zat naast Aboutaleb aan tafel. Wellicht een goede opvolger? 
 


